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Особенности привлечения должностными лицами МЧС России виновных лиц к административной 
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В представленной статье исследователи обосновывают необходимость совершенствования дея-

тельности должностных лиц МЧС России, для чего требуется принятие нормативного правового акта, 

наделяющего их полномочиями по истребованию документов, удостоверяющих личность гражданина, 

в случае обнаружения административного правонарушения, предусмотренного ст. 20.4 КоАП. Указыва-

ется, что данный акт позволит избежать случаев безнаказанности граждан, нарушивших закон, а также 

минимизирует сроки производства по делам об административных правонарушениях, и в частности по 

составлению протокола.
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Peculiarities of Bringing of Guilty Persons to Administrative Liability by Officials of the EMERCOM of Russia 
for Violation of Fire Safety Requirements

In this article the researchers justify the need for the improvement of activities of officials of EMERCOM of 

Russia, which requires the adoption of regulatory act gives them the authority to demand documents certifying 

the identity of the citizen, in case of detection of an administrative offense under article 20.4 of the administrative 

code. It is indicated that this act will avoid cases of impunity for citizens who have violated the law, as well as 

minimize the time of proceedings in cases of administrative offenses and, in particular, on the preparation of 

a protocol.
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